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Protokół Nr LIII/2023 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 27 stycznia 2023 roku 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 13 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 
 
Ad. 3 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Firę– wyraził zgodę. 
Głosowanie: 12 głosów ZA, 1 głos wstrzymujący się. 
 

Ad. 4 
Pan Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad: 
1. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 
którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie. 
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
1.Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej oraz stałych Komisji Rady na 2023 rok. 
8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXI/179/2020 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 
28 maja 2020r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Sędziszów zmienionej uchwałą Nr XLIV/377/2022 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 28 marca 2022 
r. 
9.Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu  
w związku ze zwrotem kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów oraz 
rodziców niepełnosprawnych dzieci z terenu Gminy Sędziszów do placówek oświatowych. 
10.Uchwała w sprawie wprowadzenia niektórych zwolnień przedmiotowych w podatku  
od nieruchomości w roku 2023. 
11.Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku 
celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub produktów żywnościowych w celu 
udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019-2023. 
12.Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2023– 2032. 
13.Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 rok. 
14.Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu. 
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15.Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji przedsięwzięcia pn. Usuwanie wyrobów zawierających 
azbest  
z terenu gminy Sędziszów  w ramach „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających 
azbest z terenu gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032”. 
16. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie: 13 głosów ZA, jednogłośnie. 
 

Ad. 5 
Pan Przewodniczący zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu poprzedniej sesji nr LII/2022 
z dnia 29.12.2022 r. 
Brak uwag. 
Głosowanie: 13 głosów – ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 6 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Pan Burmistrz wystosował apel do mieszkańców o dokonywanie wpłat na węgiel według składanych 
przez mieszkańców deklaracji oraz o obowiązku posiadania podpisanej umowy na wywóz 
nieczystości ciekłych wraz z dowodem uiszczania opłat za tą usługę. Pan Burmistrz zaapelował 
również o obowiązku przyłączenia nieruchomości do sieci kanalizacyjnej. 
  
Na posiedzenie sesji wszedł spóźniony Radny P. Jaros (czas nagrania 32min.15sek.) 
 
Pytanie zadał Radny A. Stępień: Jaka jest obecnie cena węgla ? 
 
Pan Burmistrz: 2000zł z transportem dostarczanego na miejsce.  
 
Radny W. Tabor zadał pytanie o ilość osób z Ukrainy przebywających na terenie Gminy? 
 
Pan Burmistrz: Około 20, z tego 13 osób w „Złotej Róży” i indywidualnie u mieszkańców. 
  
Radny J. Chmielarski zadał pytanie w przedmiocie ceny węgla, która w innych gminach 
proponowana jest   
w cenie 1770zł, a w naszej gminie nadal jest to cena 2000zł.  
 
Pan Burmistrz: do końca będziemy sprzedawać po 2000zł. Jako jedna z pierwszych gmin 
rozpoczęliśmy sprzedaż węgla dla mieszkańców, podpisaliśmy z przedsiębiorcami umowy którzy w 
negocjacjach otrzymują odpowiednią cenę i mają całość obowiązków od wyjazdu wprowadzanie i 
dystrybucja, my płacimy 1500 zł przedsiębiorcom 360zł/tonę i pozostała kwota za wszelkie czynności 
organizacyjne pozostaje w gminie również od tej kwoty odprowadzając jeszcze podatek vat. 
 
Radny J. Jaworski: Sprawa umów za wywóz nieczystości. Pytanie kierowane do pana Burmistrza i 
pana Prezesa:  Kto ma podpisane umowy na wsiach na wywóz?  
Burmistrz: Każdy musi mieć. 
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Prezes J. Jarzyński: Każdy kto zgłasza do nas wywóz nieczystości to przy pierwszej fakturze podpi-
suje umowę.  
 
Radny J. Chmielarski: Dlaczego nie było możliwości obniżenia ceny mieszkańcom kwoty węgla jak 
dzieje się to w innych gminach? 
Pan Burmistrz: Zdecydowaliśmy że chcemy węgiel bezpośrednio z kopalni z Polski i taki jest też 
sprowadzany. Spotkaliśmy się z 5 podmiotami którzy mają składy węglowe na terenie gminy i w 
negocjacjach ustaliśmy  kwotę 2000zł. Tak zostały też zawarte umowy na całość tej procedury. 
Bardzo byśmy tego nie chcieli chociaż uważam że wiele prostszym rozwiązaniem było na takich 
samych warunkach podpisać umowy z przedsiębiorcami. My jako samorządy poradziliśmy sobie z 
tym tematem znakomicie chociaż znacząco zakłócało to pracę. 
 
Pan Przewodniczący: Prowadzone są postępowania z dłużnikami alimentacyjnymi. Czy te pieniądze 
które są z funduszu alimentacyjnego z Gminy wypłacane czy one wracają od tych dłużników? 
 
Pan Burmistrz: Częściowo sobie rekompensujemy od tych od których da się wyegzekwować. Jako 
gminy mamy obowiązek wypłacać a potem mamy obowiązek dochodzić od dłużników 
alimentacyjnych. 
 
Dalszych pytań brak. 
 
Pan Przewodniczący zwrócił się do obecnych o wyłączenie telefonów komórkowych i 
kontynuowanie obrad bez przerwy. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 
oraz stałych Komisji Rady na 2023 rok. 
Radny J. Chmielarski: W załączniku Nr 6 do uchwały pkt. 4 „Ocena szkód powstałych na gruntach 
rolnych spowodowanych przez dziki i bobry (spotkanie z przedstawicielami kół łowieckich)” – jak 
mamy oceniać jako Komisja Rolnictwa szkody powstałe przez dziki i bobry? 
 
Radny W. Tabor: Spotkamy się z pracownikiem merytorycznym czy istnieją takie wnioski rolników, 
czy są takowe straty i procedury normalne, możemy brać udział w komisji, która oszacuje straty o ile 
będą. Uważam, że jako Komisja Rolnictwa powinna wiedzieć czy występują straty u rolników czy 
nie. 
 
Radny J. Chmielarski: Czy Panu Przewodniczącemu wiadomo jest kto obecnie szacuje szkody w 
uprawach rolnych? 
 
Radny W. Tabor: Dokładnie nie wiem. Pan chyba jest łowczym to będzie Pan wstanie merytorycznie 
to powiedzieć. Ja nie jestem łowczym. 
 
Radny J. Chmielarski: Pkt. 5 „Ocena terenu gminy pod kątem ilości wyrobów zawierających azbest, 
znajdujących się u mieszkańców oraz bezpiecznego ich użytkowania i unieszkodliwiania”, w jaki 
sposób unieszkodliwiać ten azbest? Uważam, że powinno być do utylizacji. 
 
Radny W. Tabor: Najpierw należy ten azbest zabezpieczyć folią, tak ma być usytuowany na posesji. 
 
Innych pytań brak. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.     LIII/452/2023 
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Ad. 8 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr 
XXI/179/2020 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 28 maja 2020r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sędziszów zmienionej uchwałą Nr 
XLIV/377/2022 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 28 marca 2022 r. 
Pytań brak. 
Głosowanie:  14 głosów ZA, jednogłośnie.     LIII/453/2023 
 
Ad.9. 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia stawki 
za 1 km przebiegu pojazdu w związku ze zwrotem kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 
młodzieży i uczniów oraz rodziców niepełnosprawnych dzieci z terenu Gminy Sędziszów do 
placówek oświatowych. 
Pytań brak. 
Głosowanie:  14 głosów ZA, jednogłośnie.     LIII/454/2023 
 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia niektórych zwolnień 
przedmiotowych w podatku od nieruchomości w roku 2023. 
Pytań brak. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.     LIII/455/2023 
Prezes ZUK W. Jarzyński: Chciałem podziękować za podjęcie tej uchwały, ponieważ Zakład w tym 
roku nie planuje ale musi rozpocząć wymianę wodociągu na Osiedlu Sady. Ubiegłoroczna awaria 
obnażyła stan wodociągu. Pieniądze  te zostaną przeznaczone na odnowienie tego wodociągu. Została 
już rozpoczęta procedura w przedmiocie zlecenia projektu do końca czerwca na uzyskanie 
pozwolenia na budowę żeby w tym roku wykonać przynajmniej część tego zadania. Dziękuję za 
podjęcie tej uchwały ponieważ w dużej mierze pozwoli to na wykonanie tego zadania. 
 
Ad.11  
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania zasiłku celowego w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 
lub produktów żywnościowych w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
Pytań brak. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.     LIII/456/2023 
 
Ad.12 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2023– 2032. 
Pytań brak. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie     LIII/457/2023 
 
Ad. 13 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 
rok. 
Pytań brak. 
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Głosowanie:  14 głosów ZA, jednogłośnie     LIII/458/2023 
 
Ad.14 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji 
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
Pytań brak. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.     LIII/459/2023 
 
Ad.15 
Pan Przewodniczący zwrócił się do Radnych czy mają pytania do sprawozdania Sprawozdanie za 
2022 rok z realizacji przedsięwzięcia pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 
Sędziszów  w ramach „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest z terenu 
gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032”. 
Pytań brak. 
 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości 
nieczystości ciekłych. 
Pytań brak. 
Głosowanie:  14 głosów ZA, jednogłośnie.    LIII/460/2023 
 
Ad. 17 
Wolne wnioski i dyskusja. 
Radny W. Tabor skierował pytanie do Prezesa ZUK J. Jarzyńskiego jak oczyszczalnia ścieków 
funkcjonowała w sytuacji awarii pompy ślimakowej która miała miejsce 19 stycznia. 
 
Prezes ZUK. W. Jarzyński wyjaśnił że awaria została usunięta błyskawicznie, firma BIONOR usunęła 
usterkę. Oczyszczalnia działała normalnie, awaria nie miała wpływu na przyjęcie ścieków tylko na 
gromadzenie osadu. 
 
Dyrektor OSiR K. Chmaruk: w związku z tym że na uliczkach osiedlowych jest ograniczony tonaż 
do 3,5 t powstaje problem z dostarczeniem materiałów budowlanych czy gazu. Miałem ostatnio taką 
sytuację,  
że kierowca Gaspolu nie chciał wjechać z gazem na ulicę Zieloną w związku z ograniczeniem tonażu 
do 3,5t. Dyrektor K. Chmaruk zapytał o możliwość umieszczenia tam tabliczki, że nie dotyczy to 
zaopatrzenia mieszkańców lub możliwości wjazdu na czas remontu.  
Pan Burmistrz: Trzeba rozważyć który pomysł będzie najlepszy myślę, ze tabliczka z napisem nie 
dotyczy zaopatrzenia dla mieszkańców. 
 
Radny J. Chmielarski: Chciałbym poinformować, że w dniu 31 stycznia o godz. 9.30 w Domu Kultury 
odbędzie szkolenie na opryskiwacze, zorganizowane przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego, dla osób 
które straciły ważność szkolenia. Panie Burmistrzu na ostatniej sesji pytałem o wodociąg lub 
przyłącze do Pani (….). Nie odpowiedział mi Pan na jakim to jest etapie. Moim zdaniem wystarczy 
rura 50 czy 40 żeby zrobić przyłącze, niekoniecznie 100 czy 110 żeby zrobić tam wodociąg. Dzwonią 
do mnie ludzie odnośnie drogi Pawłowice - Łowinia gdzie są budowane farmy wiatrowe. Wyciągają 
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dużo błota na drogę natomiast drogi polne, które zostały wysypane kamieniem są zrujnowane. 
Chciałbym się zwrócić do Przewodniczącego Komisji Drogownictwa, żeby zaplanować pojechać w 
teren, bo kadencja się kończy 4 lata minęło a nie byliśmy ani razu w terenie jako Komisja. Chciałbym 
zaprosić na te drogi dzisiaj, żeby zobaczyć jak to wygląda. Wykorzystują dojazdy po drogach 
zewnętrznych, bo drogami bliskimi nie mogą już przejechać. Mieszkańcy zwracają się z prośbą żeby 
zwrócić na to uwagę.  
 
Prezes ZUK W. Jarzyński: W ubiegłym roku dokonano zlecenia projektu nie na przyłącze tylko 
wodociąg. Obecnie projekt oczekuje w Starostwie na wydanie pozwolenia na budowę. Chciałbym 
zaznaczyć, że jest to wodociąg do jednego domu około 500m długości. Po otrzymaniu pozwolenia 
na budowę musimy się zastanowić jaki będzie koszt tej inwestycji i czy będzie to racjonalne. 
 
Radny J. Chmielarski: Może będzie tańszy koszt zamienić to na przyłącze?  
 
Prezes ZUK J. Jarzyński: Jeżeli chodzi o formalności jest już za późno na zamianę 
 
Pan Burmistrz: Może będzie możliwość pozyskania dodatkowych środków do budowy tego 
wodociągu. Bardzo proszę ZUK żeby porozmawiał z Panią (….) w jakim stanie jest jej studnia, czy 
to wymaga natychmiastowego działania czy może poczekać. Jeżeli chodzi o drogi Pawłowice-
Łowinia i pozostałe, zostały zlustrowane przed rozpoczęciem robót i po zakończeniu stan ich ma być 
nie gorszy. Drogi śródpolne będą w standardzie utwardzenia kamiennego jakiego nawet nie było. 
Cierpliwie trzeba poczekać, myślę że marzec to będzie już etap zakończenia robót budowlanych i 
wtedy można sprawdzić, jechać i zweryfikować. Ma to być w standardzie lepszym niż było. 
 
Radny J. Chmielarski: Czy od inwestora farm wiatrowych wpłynęły jakieś środki do budżetu i w 
jakiej kwocie i na co będą przeznaczone? 
 
Pan Burmistrz: Zgodnie z umową czasową do lipca, za dzierżawę na przejazd w czasie robót 60 000zł 
wpłynie do budżetu, nie jest określone jeszcze na co zostaną przeznaczone. Za dzierżawę kawałka 
przy remizie przy OSP. Częściowo to rozbiorą potem poskładają, będzie kawałek chodnika, 
przebudowany plac przy kapliczce z oświetleniem. Będzie warto poszczycić się tym jak to zostanie 
odbudowane. 30 000zł już wpłynęło, kolejne 30 000zł wpłynie tak jak mamy podpisaną umowę 
dzierżawy. 
Radny A. Stępień: Mam prośbę do powiatu, aby obciąć gałęzie w miejscowości Grązów, przy drodze 
powiatowej. 
 
Radny K. Prusek: Również mam prośbę o obcięcie drzew Czekaj, Marianów, Wydanka. Prosiłbym o 
zwrócenie się do Wód Polskich w sprawie bobrów, które porobiły tamy i podtapia mieszkańców w 
miejscowości  Białowieża, oprócz tego rzeka zalała łąki. Chciałbym się dowiedzieć, jak firma która 
wygrała rozbiórkę basenu ma utylizować i gdzie ten materiał z pogorzeliska? Ponieważ przewożą w 
stronę miejscowości Przełaj i mieszkańcy pytają, czy później nie będziemy mieli w związku z tym 
kłopotu? Prosiłbym również aby raz w miesiącu były sprzątane śmieci z przystanków. Tu gdzie 
pojawiły się kosze pojawiły się też śmieci.  
 
Radny w. Tabor: Również mam prośbę o posprzątanie worków ze śmieciami przy drodze powiatowej 
z Gniewięcina do Klimontowa.  
 
Dyrektor OSiR K. Chmaruk: Wykonawca na koniec umowy, kiedy będzie podpisywany protokół 
odbioru robót ma dostarczyć dokumenty potwierdzające utylizację tych materiałów przeprowadzoną 
zgodnie z prawem. Drewno przekazuje prywatnym, jest to zgodne z przepisami, również gruz który 
wywozi, każdy rolnik, że może przyjąć u siebie oczywiście poza materiałami jak plastik. Na wszystko 
ma dostarczyć dokumenty potwierdzające prawnie zutylizowanie tych materiałów.  
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Radny K. Prusek: Czy ten gruz jest segregowany od tych plastików?  
 
Dyrektor OSiR K. Chmaruk: Plastik był osobno, wełna osobno, gruz osobno, drewno było odbierane 
przez osoby prywatne na bieżąco. Była podstawiona przyczepa i na bieżąco było to odbierane. 
 
Pan Burmistrz: Jeżeli dzisiaj zdążymy, pojedziemy sprawdzić, bo nie może być tak, żeby te odpady 
z basenu zostawały na terenie gminy. W poniedziałek zostanie przeprowadzona kontrola z pełnymi 
konsekwencjami, jeśli te odpady zostawałyby na terenie gminy Sędziszów. Jest to nie do przyjęcia.  
 
Radny R. Dębicki: Mieszkańcy Osiedla Drewnianego mają prośbę o zamontowanie tablicy ogłoszeń 
na szczytach dwóch budynków, ze względu na ulepszenie formy przekazu informacji. Mieszkańcy ul. 
Majowej zwracają się również o zamontowanie progu zwalniającego za zakrętem „Agros”. 
Sprawdzaliśmy, że ze względów technicznych nie bardzo jest taka możliwość na zakręt, ale 
sugerowałem postawienie znaku. Zagrożenie powoduje nie prędkość, ale zwężenie i słupy stojące 
praktycznie w drodze. Sugerowałem rozwiązanie czy można tam wstawić znak typu „uwaga 
niebezpieczeństwo”, „słup w granicy drogi” coś co zwiększyłoby uwagę kierujących i te osoby na tej 
wąskiej uliczce po prostu zwalniali. Trzecia sprawa to tereny zielone między Skarpą, a ul. Leśną. 
Pamiętam, że mówił Pan, że jest intencja sprzedaży tych terenów, ale jest tam kwestia spadku. Proszę 
sprawdzić czy może minął już okres pięciu lat, żeby mogli sprzedać ten grunt, ponieważ te tereny 
byłyby nam potrzebne. Jest wiele koncepcji zagospodarowania tego terenu.  
 
Radny S. Fira zadał pytanie Prezesowi ZUK W. Jarzyńskiemu: Od peronu w Klimontowie, w kierunki 
Lipia i Podsadka Górnego i w kierunku od peronu w kierunku byłej szkoły w Klimontowie. Chodzi 
też o bobry na rzece Mierzawie Jeżów- Podsadek tam łąki są podtapiane.  
 
Radna A. Konieczna: Bardzo proszę sprawdzić przy drodze powiatowej jest zastoisko wody cały rok, 
przy skręcie na wylęgarnię. Nawet latem ta woda zawsze się pojawia.  
 
Pan Burmistrz: Będziemy rozpoczynać kolejną transzę wycinki krzewów i gałęzi. Wystąpimy do 
Wód Polskich w sprawie likwidacji tych zastoisk, żereni bobrów na rzece Mierzawa. W poniedziałek 
zostanie przeprowadzona kontrola odnośnie utylizacji odpadów z basenu. Jesteśmy w kontakcie z 
ZUK odnośnie sprzątania. Dziękuję wszystkim aktywnym sołtysom, którzy do tej pory usuwali te 
odpady, którzy biorą do siebie, a następnie oddają ze swoimi odpadami. Jeżeli chodzi o ZUK trudno, 
żeby robili trasę jeszcze raz, mają wiele zadań w różnych miejscach gminy. Będziemy się starać żeby 
w miarę systematycznie ZUK przy przejazdach zbierał te odpady. Tablice informacyjne musimy 
zamówić, ponieważ będzie to na lata potrzebne. Musimy się zastanowić jaki ten znak wstawić na ul. 
Majowej i tam były również zgłoszenia, żeby postawić tam lustro. Przewodnicząca Rady Osiedla też 
zgłaszała ten temat. Będziemy tam montować lustro, które poprawi bezpieczeństwo. Jeżeli chodzi o 
tereny zielone Prezes ZUK musi naciskać na koszty w wycince jednocześnie czy są przygotowani do 
sprzedaży, żebyśmy mogli negocjować. Bobry - Jeżów, Podsadek będziemy zgłaszać. Radna A. 
Konieczna wielokrotnie zgłaszała problem z ta wodą.  
 
Prezes ZUK W. Jarzyński: Było sprawdzane siedem razy. Nie pokazało żadnej awarii. 
 
Radna A. Konieczna: Jest to w dziwnym miejscu. Przy przejściu na drogę, przy pierwszej awarii 
kiedy była jeszcze na gwarancji, po odkopaniu te rury się rozsunęły, nie były zakręcane tylko 
nasuwane. Włożyli bloczki, zabili klinami, ale czy to funkcjonuje? Mnie to zastanawia bo ta woda 
cały czas tam stoi. 
 
Pan Burmistrz: Skoro woda tam jest to trzeba dołożyć szczególnej troski, bo straty wody mamy 
jednak duże.  
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W Domu Kultury w niedzielę Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Kto ma życzenie 
wspomóc - serdecznie zapraszamy. Te pieniądze nie są na pewno marnotrawione. Zrobimy też 
zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych o obcięcie gałęzi w Grązowie.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady LII sesji Rady Miejskiej 
Sędziszów. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:    Sekretarz:    Przewodniczył: 
 


